
Protokół obrad XVII Sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

z dnia 15.11.2012 r. 

Lista obecności Radnych z podpisami stanowi załącznik do protokołu  

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie obrad sesji.  

2. Stwierdzenie ważności obrad.  

3. Wybór protokolanta.  

4. Wybór Komisji Skrutacyjnej.  

5. Przyjęcie porządku obrad.  

6. Zatwierdzenie Protokołu z obrad XVI sesji RDP-M.  

7. Uchwała Nr XVII/50/12 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z dnia 15.11.2012 roku w sprawie 

wstąpienia nowego członka do Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

Podjęcie uchwały. 

8. Informacja o budżecie Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2013 i określenie zasad 

przygotowania  

uchwały budżetowej przez Komisję Strategii i Budżetu Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

9. Sprawozdanie Zarządu Dzielnicy z działalności między posiedzeniami. 

10. Sprawozdania Komisji Rady z działalności między posiedzeniami. 

11. Wolne wnioski.  

12. Zakończenie obrad  

Ad.1  

Obrady XVII Sesji otworzył i przywitał gości oraz Rdnych Przewodniczacy Rady Dzielnicy Pan  

Piotr Wysocki . 

Ad.2 

Przewodniczący po sprawdzeniu listy obecności stwierdza, że obrady są prawomocne  

Ad.3 

Pani Beata Jankowiak wyraziła zgodę na protokołowanie. 

Ad.4 

Wybrano Komisję Skrutacyjną: 

• Daniela Szynszecka  

• Romuald Piekarski  

• Ewa Świątek 

Ad.5 

Wniosek formalny o przyjęcie porządku obrad w formie przestawionej 

13 – za 

0 – przeciw 

0 – wstrzymujących się od głosu 

Ad.6 

Wprowadzenie zmian do protokołu z XVI Sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

 Przewodniczący Rady wnioskował do Zarządu o przygotowanie uchwały dotyczącej 

rozwiązania Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Dzielnicy, powodem jest brak 

zebrania się komisji w przeciągu roku (jest to niezgodne z regulaminem) 
 dopisanie do treści protokołu w pkt 11dalszej brakującej treści - Jednocześnie D.Szynszecka 

zaprosiła Zarząd Dzielnicy , aby na obrady Komisji Rewizyjnej w dniu 15.10.2012 r. udostępnił 

kompletną dokumentację dotyczącą działalności Zarządu za bieżący rok. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XVI sesji.  

9– za 

0 – przeciw 

4 – wstrzymujących się od głosu  

Ad.7 

Głosowanie nad podjęciem uchwały Nr XVII/50/12 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z dnia 



15.11.2012 roku w sprawie wstąpienia nowego członka do Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

10 – za 

0 – przeciw  

3 – wstrzymujących się od głosu 

Ad.8 

Przewodniczący Rady przekazał informację o budżecie Rady Dzielnicy na 2013 rok. 

Wnioski budżetowe należy składać do Jakuba Łazińskiego. 

Jakub Łaziński zwraca się z prośbą do radnych, żeby wnioski były szczegółowo opisane, kwoty 

podane we wnioskach powinny być uzasadnione.  

Piotr Wysocki przypomina, że zgodnie ze statutem Rada Dzielnicy decyduje o podziale wniosków, 

komisja pełni rolę o której mowa w statucie. Komisja Budżetowa powinna zebrać wnioski, najlepiej 

w formie pisemnej i na ich podstawie stworzyć opinię. 

Trwa dyskusja. 

D. Szynszecka zwraca uwagę na to, aby umiarkowanie planować wydatki. 

W wyniku dyskusji postanowiono : Wnioski należy przesyłać do przewodniczącego Komisji 

Strategii i Budżetu – Jakuba Łazińskiego drogą mailową lub mailową i papierową do dnia 7 grudnia 

2012 roku na adres mailowy : jakub.lazinski@piecki-migowo.gdansk.gda.pl. 

 

Przewodniczący Rady odczytał pisma dotyczące rozliczenia środków finansowych przeznaczonych 

dla szkół. D.Szynszecka zasugerowała, że wszystkie pisma przychodzące powinny być wpisywane 

do dziennika korespondencji. 

 

Zaproponowano termin najbliższej sesji na 20.12.2012 godzina 17:00. 

 

Ad.9 Zarząd złożył relacje z przeprowadzonych ostatnio projektów oraz zrecenzował co będzie się 

działo w najbliższym czasie. 

Ad 10.  

Przewodniczący Rady informuje o sekcji koszykówki Meduza, z którą Rada Dzielnicy 

współpracuje. Klub Meduza przeniósł swoją działalność na teren dzielnicy Piecki-Migowo. 

Ad.11 

Trwa dyskusja nad pismem Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo skierowanym do Zarządu LWSM 

Morena. 

 

Wniosek formalny Bogusława Hegera : Wniosek do Zarządu o przygotowanie uchwały dotyczącej 

rozwiązania Komisji Współpracy z Radą Nadzorczą i Zarządem LWSM Morena. 

Trwa dyskusja. 

Wniosek został wycofany. 

Wszystkie Komisje Problemowe Rady Dzielnicy złożyły sprawozdanie ze swojej działalności w 

2012 roku. 

P.Z.D.P-M  przedstawił problemy z realizacją uchwały Rady Dzielnicy nr  XVI/45/12 z dn. 8. 

października 2012 roku oraz wniosku Zarządu Dzielnicy do w/w uchwały. Z uwagi na złożenie 

wniosku przez Zarząd do poprzedniej uchwały o kwotę 2088,00zł / uchwała została zmieniona/ , 

który, przewidywał 1700,00 zł na usługi / wynajm autokaru, przewodnik turystyczny/ oraz zakup 

towarów  w kwocie 388.00 zł., BRG przekazało informację, że te kwoty zostały już zabezpieczone / 

zaksięgowane na odpowiednich kontach / i Zarząd Dzielnicy musi tak rozdysponować kwoty , jak 

zostały zaksięgowanie, czyli 388,00 zł na zakupy oraz 1700.00 zł usługi. PZDP-M  zadeklarował, 

po wyjaśnieniu wszystkich kwestii  związanych z tą problematyką poinformuje o wynikach 

Radnych Dzielnicy.     .   

Ad.12 Zakończenie obrad XVII Sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

Protokółowała Pani Beata Jankowiak  

mailto:jakub.lazinski@piecki-migowo.gdansk.gda.pl

